



HOSPITAL TELUK INTAN

KENYATAAN SEBUTHARGA PERKHIDMATAN

(NO. SEBUTHARGA : HTI/SH/2020-38)

TARIKH IKLAN : 07 SEP 2020

Tawaran ini adalah dipelawa kepada penyebutharga yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam bidang yang berkaitan sahaja dan masih dibenarkan menyertai Sebut Harga berikut :-

KETERANGAN KERJA	KOD BIDANG PENDAFTARAN	TARIKH, MASA DAN TEMPAT TAKLIMAT (WAJIB)	TARIKH, MASA DAN TEMPAT TUTUP SEBUTHARGA
SEBUT HARGA PERKHIDMATAN PENYEWAAN DAN PENGENDALIAN KAFETERIA DI HOSPITAL TELUK INTAN PERAK BAGI TEMPOH DUA (2) TAHUN	040103 (Bermasak Islam/Kantin) 221506 (Menyewa Ruangan Niaga)	Tarikh : 14 September 2020 (Isnin) Masa : 10.00 pagi Tempat : Dewan Seri Bestari, Hospital Teluk Intan KONTRAKTOR YANG BERMINAT ADALAH DIWAJIBKAN UNTUK MENGHADIRI SESI TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK DAN MEMBAWA COP RASMI SYARIKAT SERTA MEMBAWA SIJIL ASAL. PENYEBUTHARGA DIWAJIDKAN UNTUK MENGESAHKAN KEHADIRAN SEHARI SEBELUM UNTUK PERSIAPAN PKP. SERTA PERLU MENGAMALKAN PENJARAKAN SOCIAL, PENGGUNAAN HAND SANITIZER DAN PEMAKAIAN FACE MASK MENGIKUT SOP YANG TELAH DITETAPKAN.	Tarikh : 21 September 2020 (Isnin) Masa : 12.00 tengahari Tempat : Peti Sebutharga, (Unit Pentadbiran), Hospital Teluk Intan No Peti Sebutharga : Peti Sebutharga No. 1

1. Taklimat/ Lawatan tapak adalah **WAJIB**. Hanya **PENAMA** di dalam **Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat/lawatan tapak Sebut Harga**. Syarikat **TIDAK BOLEH** mewakili pegawai selain daripada penama. Sila bawa bersama **COP SYARIKAT, Sijil Asal Pendaftaran, Sijil Kementerian Kewangan dan Sijil Pendaftaran Bumiputera** beserta satu salinan sijil tersebut semasa pendaftaran diadakan.
2. **Kelewatan menghadiri taklimat dan TIDAK MENGEMUKAKAN DOKUMEN LENGKAP** juga boleh menyebabkan penyebut harga dianggap **GAGAL** menghadiri taklimat.
3. Dokumen Sebut harga boleh diambil oleh penyebutharga pada **14 September 2020 (Isnin)** selepas taklimat diadakan di Dewan Seri Bestari, Hospital Teluk Intan dan **Individu yang menghadiri taklimat sahaja dibenarkan mengambil dokumen sebhutharga**. Dokumen Sebut harga adalah **PERCUMA**.
4. Semua dokumen manual/sokongan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta ditulis nombor Sebut Harga di sudut atas sebelah kiri sampul surat ke dalam **Peti No. 1**, tidak lewat daripada tarikh **21 September 2020 (Isnin)** sebelum jam **12.00 Tengahari**, di Peti Sebutharga Unit Pentadbiran, Hospital Teluk Intan Perak. Sebutharga yang diterima lewat dari tarikh dan masa yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.
5. Iklan sebhutharga ini juga boleh dirujuk di laman web <https://htintan.moh.gov.my/> dan Papan Kenyataan Sebutharga Hospital. Sebarang pertanyaan sila berhubung dengan Pn. Nur Hidayah bt Mohd Nor di talian 05-629 8400 ext: 7118 atau Pn. Nazirah bt Abd Rahman di talian 05-629 8400 ext: 7108 untuk keterangan lanjut